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وقتی دولت عامل انتشار ویروس کرونا می شود؛

حمایتی به قیمت جان هنرمندان!
چالش و بی تدبیری آقایان مسئول در صندوق هنر در واریز این کمک هزینه در شرایطی که دولت در واکنش به رکوردشکنی های روزانه ویروس کرونا دست به سختگیرانه ترین محدودیت ها برده 
است جای تعجب دارد! در شرایطی که کرونا تعطیلی بسیاری از شهرها را به دنبال داشته این کمک هزینه از طریق کارتی قابل برداشت است که مدت هاست صحبت از صدور آن برای هنرمندان به 
میان آمده و هنوز خیلی رنگ آن را ندیده اند. راهکار دیگر برداشت این کمک هزینه بحران ساز از طریق مراجعه حضوری به بانک آینده است که امروز شاهد تشکیل صفوف طولانی و تجمع مقابل 

شعب محدود این بانک در سراسر کشور بودیم...
ادامه در صفحه 2

با حضور دادستان و فرمانده 
نیروی انتظامی شهرستان برخوار؛

فعالیت های مشاورین 
املاک و نمایشگاه های 

اتومبیل مورد بررسی
قرار گرفت

صفحه 4

از توزیع روزنامه سلام 
تا مدیریت باشگاه استقلال؛

كاش علی دايی هم به 
حلقه كيان وصل بود!
صفحه 7

افزایش ۶ برابری مرگ و میر کرونا 
با آلودگی های  گازوئیل و مازوت 
صفحه 2
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خبری

معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان محیط زیست در 
مورد وضعیت آلودگی ناشی از واحدهای آلاینده گفت: 
مشکل امروز ما مردم نیستند، بلکه واحدهای تولیدی 
آلاینده هستند، الان در کشور بیش از ۱۲هزار واحد تولیدی 
آلاینده داریم که حتما باید وضعیت پساب ها، پسماندها 
و گازهای خروجی شان اصلاح شوند، چون آب و خاک و 
محیط زیست را آلوده می کند، الان از این دوازده هزار واحد، 
شاید ۱۱ هزار مورد واحدهای کوچک هستند که اگر به هر 
کدام متوسط ۶۰۰میلیون الی یک میلیارد تومان دهیم، از 

حالت آلایندگی خارج می شوند.
شهرداری ها با عوارض آلایندگی حقوق کارکنانش را می دهد

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایلنا، عیسی کلانتری 
ادامه داد: یکی از اهداف بند ن تبصره ۳۸ قانون مالیات 
بر ارزش افزوده همین بود که ۳۵درصد جریمه واحدهای 
آلاینده هر سال به حساب شهرداری ها واریز می شد، که 
چهار تا پنج هزار میلیارد تومان می شد و باید در این زمینه 
هزینه،  این  از  اما شهرداری ها  سرمایه گذاری می کردند، 
هم  امسال  می دادند،  را  خود  کارکنان  مزایای  و  حقوق 
مجلس تصویب کرده که یک سوم آن به صندوق محیط 
زیست وارد شود؛ البته برخی نمایندگان پیشنهاد اصلاح 
دادند تا این مبلغ، مثل قبل به حساب شهرداری ها واریز 
شود، اما برگشت این مبلغ به این معنی است که این ۱۲ 

هزار واحد همچنان آلاینده بماند.

تاثیر آلودگی هوا در شهرهای صنعتی بر افزایش میزان 
ابتلای کرونا 

قرار  ما  چون  داد:  ادامه  زیست  محیط  سازمان  رئیس 
گذاشته بودیم که اگر این پول وصول شود به حسابی در 
بانک ملی برود و از آن کانال به واحدهای آلاینده پول 
جزئی دهیم تا آلایندگی خود را از بین ببرند و اولویت ما 
هم واحدهای کوچک است، چون آلایندگی بیشتری دارند 
و با ۶۰۰میلیون یا نهایت یک میلیارد کل آلایندگی این 
واحدهای کوچک از بین می رود. در این صورت ۵۰ درصد 
بهره از محل صندوق به بانک ملی داده می شد و ۵۰درصد 
آن را هم مالک می داد و در چنین شرایطی ظرف دو الی 
سه سال مشکل آلاینده های این واحدها ریشه کن می شد.

تا  را  گازوئیل و مازوت مرگ و میر کرونا  آلودگی های 
۶۰۰درصد افزایش می دهد

کلانتری بیان کرد: اگر این اتفاقات نیفتد، محیط زیست ما 
در معرض تهدید خیلی جدی قرار خواهد گرفت و الان هم 
در شرایط کرونایی دانشگاه های معتبر بین المللی اعلام 
کردند، یک واحد افزایش پی ام دو و نیم در هر شرایط 
۸درصد مرگ و میر کرونا را اضافه می کند. در چند هفته ی 

گذشته هم در کلانشهرها به خصوص تهران میزان آلاینده 
پی ام دو و نیم به بالا بوده است و این آلاینده اصلا از گرد 
و غبار به وجود نمی آید، بلکه از سوختن مازاد گازوئیل و 
مازوت توسط نیروگاه ها، کارخانجات و خودروهای دیزلی 
در کلانشهرها به وجود می آید که به متوسط بالای ۱۱۰ 
ماکروگرم بر متر مکعب رسیده است، در صورتی که نباید 
بیشتر از ۳۵ باشد در صورتی که هر یک واحد ۸درصد به 
افزایش مرگ و میر بیماران کرونایی کمک می کند، یعنی 
در این صورت ۶۰۰درصد به مرگ و میر ناشی از کرونا اضافه 
می شود و مرگ و میر بیماران کرونایی ۶ برابر می شود، 
اینها به دلیل خودروهای دیزلی، کامیون ها، اتوبوس های 
و  مازوت  که  است  نیروگاه هایی  و  کارخانه ها  فرسوده، 

گازوئیل می سوزانند و باید جلوی این گرفته شود.

خودروهای فرسوده را نباید به شهرهای بزرگ راه دهیم

به  را  طبیعی  گاز  اولویت  باید  گفت:  ادامه  در  وی 
نیروگاه هایی بدهیم که در حاشیه کلانشهرها هستند، چرا 
که خیلی با نیروگاه هایی که در بیابان یا کنار دریا هستند، 
مشکلی نداریم، در شهرهایی مثل تهران، کرج، مشهد، 
تبریز، اصفهان و قزوین به هیچ وجه نباید نیروگاه های 
موجود در آن ها مازوت مصرف کنند و اصلا نباید خودروها 
و کامیون های دیزلی و به خصوص فرسوده را به داخل 
این شهرها راه دهیم، فقط باید خوردروهای دیزلی وارد 
شهرها شوند که زیر ۱۵سال عمر دارند، به دلیل تاثیر این 
آلاینده ها بر روی بیماری کرونا ما این مسائل را به ستاد 

کرونا پیشنهاد دادیم و امیدواریم اتفاق بیفتد.

ماجرای حذف سهم محیط زیست از عوارض آلایندگی و 
درخواست غیرقانونی یک نماینده

صندوق  از  بودجه  حذف  چرایی  به  اشاره  با  کلانتری 
محیط زیست مدعی شد: طبق قانون بودجه امسال باید 

۷۷۰ میلیارد تومان وارد صندوق محیط زیست شود تا به 
پروژه هایی که محیط زیست را آلوده می کنند، وام کم بهره 
داده شود تا آن پروژه ها از حالت آلایندگی خارج شوند، 
اما در پی درخواست یکی از نمایندگان، ایشان طرح یک 
فوریتی دادند که تصویب شد تا محیط زیست در سهیم 
شدن از بودجه عوارض آلایندگی دچار مشکل شود، در 
واقع خواسته غیرقانونی یکی از نمایندگان مجلس در 
سازمان محیط زیست عملیاتی نشد و ایشان ما را تهدید 
کرد که یا باید این خواسته  من را انجام دهید، یا طرحی 
می دهم که این پول به شهرداری ها برگردد، او در حقیقت 
آنچه در ذهن داشت را به نمایندگان نگفت، چرا که این 
داده  تخصیص  تولیدی  واحدهای  به  الان  اگرچه  پول 
می شود، اما اینها می خواهند این پول را بگیرند و به 
شهرداری ها داده شود تا حقوق و مزایا دهند. کلانتری در 
ادامه این ادعای خود بیان کرد: این نماینده محترم به 
خواسته اش نرسید، ایشان زمین های بسیار زیادی را در 
حوزه تالاب شادگان می خواست که به دوستانش واگذار 
کند، در صورتی که ما اصلا قدرت واگذاری آن را نداریم 
و شورای عالی محیط زیست باید تصویب کند و اگر 
تصویب شود، تازه منابع طبیعی باید اقدام کند، تا اینجا 
که تهدید این آقا در مجلس عملیاتی شده و می خواهند 
بودجه ی امسال را اصلاح کنند، یعنی یک سوم پولی 
که از محل جرایم آلاینده به صندوق محیط زیست وارد 
می شد تا در عرض چند سال مشکل آلایندگی واحدهای 
و  غیرقانونی  خواسته  خاطر  به  برود،  بین  از  صنعتی 
نامشروع یکی از نمایندگان، قرار است شکل دیگری به 
خود بگیرد، البته من مطمئن هستم این اتفاق نمی افتد، 
چون ابتدا نمایندگان اطلاعاتی نداشتند و الان وقتی 
اطلاعات به آنها داده شده متوجه خواهند شد و شایسته 
نیست که مجلس انقلابی اولین کارش تحقق خواسته 

نامشروع یک نماینده باشد.

خبر اول

افزایش ۶ برابری مرگ و میر کرونا با آلودگی های گازوئیل و مازوت 
وقتی دولت عامل انتشار ویروس

 کرونا می شود؛

حمایتی به قیمت جان هنرمندان!
اقتصادی  شرایط  روزها  این 
ناشی از کرونا سراسر کشور 
قرار  خود  الشعاع  تحت  را 
داده و صنف های مختلف به 
تناسب در معرض آسیب قرار 

گرفته اند.
یکی از این اقشار که خانواده 
گسترده ای را هم شامل می 
شود حوزه فرهنگ و هنر است که با اعمال اولین محدودیت 
ها از خانواده موسیقی گرفته تا تئاتر و... از کار بی کار می 

شوند همان حداقل راه درآمدی نیز به صفر می رسد.
هزینه های بالای زندگی و کاهش تولیدات فرهنگی و هنری 
که اشتغال این حوزه را به ناچیزترین حد خود رسانده، تاکیدی 
بر الزام حمایت دولت از این قشر است. حمایتی که پس از ده 
ماه پس از هزاران وعده متولیان در غالب واریز یک میلیون و 
پانصد هزارتومان از طریق صندوق هنر صورت گرفت که البته 
همین هم با نگاهی به ضرب المثل یک مو از خرس کندن 

هم غنیمت است جای تقدیر دارد.
نگارنده قصد دارد با این مقدمه به شاهکار آقایان در روش 

توزیع این مبلغ حمایت بپردازد.
در  هنر  صندوق  در  مسئول  آقایان  تدبیری  بی  و  چالش 
واریز این کمک هزینه در شرایطی که دولت در واکنش به 
رکوردشکنی های روزانه ویروس کرونا دست به سختگیرانه 
ترین محدودیت ها برده است جای تعجب دارد! در شرایطی 
که کرونا تعطیلی بسیاری از شهرها را به دنبال داشته این 
کمک هزینه از طریق کارتی قابل برداشت است که مدت 
هاست صحبت از صدور آن برای هنرمندان به میان آمده و 

هنوز خیلی رنگ آن را ندیده اند!
راهکار دیگر برداشت این کمک هزینه بحران ساز از طریق 
مراجعه حضوری به بانک آینده است که امروز شاهد تشکیل 
صفوف طولانی و تجمع مقابل شعب محدود این بانک در 

سراسر کشور بودیم!
در روزهایی که ستاد مقابله با کرونا مخالف هرگونه تجمعی 
است، بی فکری آقایان صندوق هنر تجمعی بزرگ را شکل 
داده تا هنرمندان آسیب دیده از مشکلات اقتصادی کرونا برای 
یافتن مرهمی در صف های طولانی و تجمعی نگران کننده 
بایستند. مرهمی که شاید بلای جانشان بشود و کرونا را از 

نزدیک لمس کنند!
مگر سال ها سخن از دولت الکترونیک به میان نمی آید؟ مگر 
نمی شد این مبالغ به صورت غیر حضوری از طریق شبکه 
بانکی به شماره حساب و شبا و...که در سامانه صندوق هنر 
تعریف شده واریز کرد؟! پس این شو و نمایش حضوری برای 
رنج هنرمندان و اهالی فرهنگ چه دلیلی دارد! غیر از بی فکری 
و ناکارآمدی مدیران مربوطه که با بی تدبیری امید را از این 

خانواده بزرگ گرفته اند چه دلیل بهتری می توان یافت!
متاسفانه مدیران وزارت ارشاد و صندوق هنر شرایطی را رقم 
زده اند تا بیش از گذشته ما را از خود نا امید کنند! البته 
امیدواریم هیچ یک از اهالی هنر در این صفوف برای مبلغ 
یک میلیون و پانصد هزار تومان بلای جانی نصیبشان نشود 
که آه خانواده ای به دنبال آقایان مدیر ولی بی فکر خواهد بود!

سرمقاله

محدودیت های تهران سراسری است نه منطقه ای
مورد  در  تهران  استان  کرونای  ستاد  درمان  معاون 
و  کرونایی  بیماران  برای  هتل ها  شدن  نقاهت گاه  
هزینه  آن گفت: اگر این طرح اجرایی شود، به صورتی 
برنامه ریزی خواهد شد که بیمار هزینه قابل توجه ای 

پرداخت نکند.
نادر توکلی، با اشاره به اظهارات استاندار تهران مبنی 
بر اینکه بر اساس تست های pcr و میزان بستری های 
بیمارستانی، محدودیت های منطقه ای اعمال می شود، 
بیان کرد: اینها همان محدودیت های سه مرحله ای است، 
محدودیت ها بر اساس شرایط، به سه قسمت تبدیل شده 
که قبلا چهار مرحله بود و بخش سفید حذف شد. وی 
ادامه داد: الان وضعیت نارنجی، قرمز و بحرانی داریم که 
اگر شرایط پیچیده باشد، محدودیت های حداکثری اعمال 
می شود. گروه های شغلی یک عملا مجوز کار می گیرند 

و یک سوم از کارکنان سر کار می روند، به علاوه ی اینکه 
مشاغل امدادی هم کار می کنند و این موضوع برای 
کل تهران اجرا می شود و نه اینکه به صورت منطقه ای 
متفاوت باشد. معاون درمان ستاد کرونای استان تهران 
افزود: از یکم آذر هم محدودیت کامل اجرا می شود و 
ورودی و خروجی های شهر کنترل می شود. وی در رابطه 
با  نقاهتگاه  شدن هتل ها برای بیماران کرونایی بیان 
کرد: مشکلی که ما داشتیم این بود، وقتی فردی مثبت 
می شود و درگیر بیماری است، باید مدتی را در جایی 
بماند و قرنطینه شود و آنجا دوره نقاهت خود را طی 
کند، چرا که در منزل اطرافیان مثل پدر، مادر و کسانی 
که بیماری زمینه ای دارند، در ریسک ابتلا قرار دارند، 
از همین رو فرد ناقل می تواند جایی باشد که در زمان 
بیماری در نقاهتگاه باشد، چون گاهی بیماری در حدی 

هم نیست که بیمارستان مراجعه کند، اما هنوز مصوبه 
یا دستورالعملی برای این موضوع داده نشده است. وی 
در مورد اجرایی شدن این پیشنهاد و هزینه  آن افزود: 
اگر طرح اجرایی شود، به صورتی برنامه ریزی می شود که 
بیمار هزینه قابل توجه ای پرداخت نکند. توکلی در مورد 
پیش بینی شرایط کرونا در سال آینده و ساخت واکسن، 
بیان کرد: به هر حال احتمال این موضوع که سال آینده 
شرایط معمولی باشد، وجود دارد، البته فعلا همه در 
حد گمانه زنی است، اما آن چیزی که به نظر می رسد 
قاعدتا در ۵ تا ۶ ماه آینده واکسن به مرحله قابل توجهی 
می رسد که بتواند در دسترس قرار بگیرد. معاون درمان 
ستاد کرونای استان تهران در مورد واکسن تولید داخل 
گفت: قاعدتا وقتی این اتفاق بیفتد، برای واکسن ساخت 

داخل هم وضع به همین صورت است .

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید محسن شوندی  را گرامی می دارد

پایتخت

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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جامعه

استاندار البرز گفت که امید دارم که طی تعامل کارفرما 
و پیمانکار پروژه و مشروط به مساعد بودن شرایط آب و 
هوای منطقه و تکمیل ایمنی لازم، ظرف یک ماه آینده 
پس از ۲۲سال انتظار مردم، شاهد بهره برداری راه حیاتی 

هشتگرد به طالقان باشیم.
عزیزاله شهبازی روز سه شنبه در بازدید از روند تکمیل 
پروژه راه هشتگرد- طالقان افزود: با برنامه ریزی های صورت 
گرفته طی یک سال اخیر روند تکمیل راه حیاتی و مهم 

هشتگرد- طالقان با سرعت دنبال شد، که به زودی زیر بار 
ترافیک می رود.

پروژه راه اصلی طالقان- هشتگرد به طول ۴۲کیلومتر مسیر 
سفر از طالقان به سمت کرج و تهران را حدود ۴۰کیلومتر 

نزدیک تر کرده و به نصف می رساند.
این پروژه تا کنون بیش از ٩٠درصد پیشرقت فیزیکی 

داشته است.
وی اضافه کمرد: رعایت حداکثر ایمنی و جدیت در تکمیل 

مراحل ایمن سازی جاده بسیار مورد تاکید است و تنها 
با اطمینان خاطر از تحقق این مهم، جاده بهره برداری 
می رسد که به این منظور مدیرکل راه و شهرسازی استان 
ماموریت ویژه ای برای نظارت بر روند تکمیل و ایمن 

سازی جاده دارد.
شهبازی گفت: امروز از مسیر بازدید کردیم و تمام موارد 
طی گزارشی از پیمانکار مورد بررسی قرار گرفت که  البته 
راهداری کشور مسئولیت سنگینی در اتخاذ تدابیر لازم 
برای حفظ، نگهداری و ایجاد راهدارخانه در این مسیر دارد.
وی با تأکید بر اینکه سلامت و ایمنی مردم از اهم امور 
است، گفت: امید دارم که طی تعامل کارفرما و پیمانکار 
و هوای  بودن شرایط آب  به مساعد  پروژه و مشروط 
منطقه و تکمیل ایمنی لازم، ظرف یک ماه آینده پس از 
۲۲ سال انتظار مردم، شاهد بهره برداری از این راه حیاتی 

باشیم.
استاندار البرز همچنین در بازدید از این جاده، بر ضرورت 
تعیین تکلیف ساخت و سازهای غیرمجاز و اتخاذ تدابیر 
فوری برای تخریب ساخت و سازهای واقع در منابع ملی 
و طبیعی و تغییر غیرمجاز کاربری های زراعی و باغی به 
مسکونی تاکید و مسئولان مربوطه را مکلف کرد که پس 
از اجرای این مهم، گزارش جامعی از روند کار، ارائه دهند.

»البرز« چه خبر؟

موفقیت محققان قزوینی در تولید استاندار البرز: آرزوی ۲۲ساله مردم طالقان محقق می شود
اولیه داروی درمان کرونا

محققان پارک علم و فناوری استان قزوین و دانشگاه علوم 
پزشکی قزوین موفق به دستیابی به دانش فنی تولید داروی 
»آیورمکتین« در داخل کشور شدند و پس از طی مراحل 
علمی و کسب مجوزهای لازم، با همکاری شرکت داروسازی 

البرزدارو اقدام به تولید اولیه این دارو کردند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی و امور 
بین الملل پارک علم و فناوری قزوین، مطالعات کار آزمایی 
بالینی دارو با همکاری دانشگاه علوم پزشکی قزوین بر روی 
بیماران مبتلا به کووید۱۹ در ۵بیمارستان استان های قزوین و 
خوزستان انجام شد. نتایج این طرح موید اثربخشی چشمگیر 
این دارو در کاهش مدت زمان بستری، کوتاه کردن زمان 
نیاز به اکسیژن کمکی، بهبود فاکتورهای خونی و همچنین 

کاهش بسیار چشم گیر میزان مرگ ومیر بوده است.
این دارو از طریق مهار اتصال پروتئین های ویروس به گیرنده 
ACE2، مهار کمپلکس ایمپورتین و در نتیجه حفظ ایمنی 
سلولی، مهار آنزیم RDRP و HELICASE و در نتیجه مهار 

تکثیر ویروس اثر ضد ویروسی خود را اعمال می  کند.
مطالعات اثر پیشگیرانه این دارو بر ابتلا به ویروس کووید۱۹ 
و نیز اثر ایمونومدولاتوری آن در حال انجام است و تا این 
لحظه اثربخشی بسیار خوبی به خصوص در بیماران سرپایی از 

خود نشان داده است.
همچنین این دارو موفق به اخذ مجوزات سازمان غذا و دارو 
کل کشور شده و مقدمات تولید آن در شرکت داروسازی البرز 
دارو فراهم شده است و به زودی در اختیار هموطنان قرار 

خواهد گرفت.

برخی از هنرمندان تئاتر کارگر 
ساختمان شده اند

از اسفندماه ۱۳۹۸ تا کنون، هیچ تئاتری در اصفهان روی 
این  به  اشاره  با  تئاتر  کارگردان  یک  و  نشده  اجرا  صحنه 
وضعیت می گوید: تعدادی از هنرمندان تئاتر که کارهای 
درجه  یکی انجام می دادند، این روزها به کارگری ساختمان 
از اجرا، حمایت های  روی آورده اند. در این شرایط مهم تر 

مادی و نه معنوی است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، پیمان کریمی- 
استان  نمایشی  هنرهای  انجمن  عضو  و  تئاتر  کارگردان 
اصفهان، اظهار می کند: بیشتر مشاغل تا ساعت دو و نیم 
بعدازظهر یا تا چهار مشغول کارند، به همین دلیل تئاتر 
تا  می رفت  روی صحنه  بعد  به  ساعت شش  از  همیشه 
مخاطبان بتوانند شاهد اجرای آن باشند، حالا بر چه اساسی 
ستاد مقابله با کرونا اعلام کرده  که تئاتر از ساعت۱۸ به بعد 

باید تعطیل باشد؟ مشخص نیست.
او یادآور می شود: به نظر می رسد که این تصمیم از سر شانه 
خالی کردن از بار مسئولیت گرفته شده و منطبق با واقعیت 
هم نیست، چون تصورشان این است که ۵۰۰نفر برای اجرای 
تئاتر به سالن می آیند درحالی که تعداد مخاطبان تئاتر در 
این روزها از تعداد مراجعان یک میوه فروشی یا رستوران 

کمتر است.
بیان  همیشه  آنچه  برخلاف  متأسفانه  می گوید:  کریمی 
می شود، فرهنگ و هنر اصلاً حیاتی نیست و در اولویت 
آخر قرار دارد. یکی از کسانی که سالن اجاره کرده می گفت 
اگر می گفتند تعطیل است لااقل ما مجبور نبودیم اجاره 
بدهیم و مشمول اخذ خسارت می شدیم اما الان می گویند 
تا ساعت۱۸ باز است و ما در این شرایط مجبور می شویم 

بدون اجرا، اجاره هم پرداخت کنیم.
این کارگردان تئاتر خاطرنشان می کند: تعدادی از هنرمندان تئاتر 
که کارهای درجه  یک انجام می دادند اکنون به کارگری ساختمان 
روی آورده اند و در این شرایط مهم تر از اجرا و حمایت معنوی، 

حمایت های مادی ای است که باید صورت بگیرد.

کوتاه از استان ها

معاون استاندار البرز: تردد در مناطق قرمز از ساعت ۹ شب تا ۴ صبح ممنوع می شود

گلوگاه های قاچاق چوب در محورهای استان البرز شناسایی شد

قربانیان کلاهبرداری به دادسرا مراجعه کنند؛

بازداشت خلبان قلابی در فردیس!

فرمانده قرارگاه مقابله با کرونا در البرز گفت: خروج و ورود 
خودرو به مناطق قرمز یک میلیون تومان و در مناطق 

نارنجی هم ۵۰۰هزارتومان جریمه دارد.
نورمحمد فردی با اشاره به جزئیات اعلام شده در خصوص 
طرح جامع مقابله با کرونا اظهار کرد: بر اساس مصوبات 
جدید ستاد ملی کرونا، استان ها و مناطق مختلف کشور به 

سه سطح قرمز، نارنجی و زرد تقسیم بندی شده اند.
وی با اشاره به اینکه طرح جامع مقابله با کرونا تا پایان 
شیوع این ویروس اجرایی می شود، ادامه داد: در این 
طرح محدودیت ها هر دو هفته با توجه به وضعیت 

مناطق مختلف تغییر می کند.
این مسئول اظهار کرد: هنوز رنگ بندی شهرهای البرز 
از ظهر مشخص می شود چه  ابلاغ نشده و تا پیش 

محدودیتی در شهرهای استان اجرایی خواهد شد.
فردی ادامه داد: در شهرهای رنگ قرمز تمام صنوف به 
جز صنوف دسته یک یعنی بانک ها، داروخانه ها، قصابی، 

سوپرمارکت و... تعطیل خواهد بود.
وی تصریح کرد: خروج و ورود خودرو به مناطق قرمز 
یک میلیون تومان و در مناطق نارنجی هم ۵۰۰هزارتومان 

جریمه دارد.

این مسئول تأکید کرد: تردد خودروها از ساعت ۹ شب تا 
۴صبح هم در مناطق قرمز ممنوع است.

فردی با اشاره به چگونگی حضور کارمندان در مدت 
زمان اجرای طرح جامع در ادارات گفت: در مناطق قرمز 
حداکثر یک سوم کارمندان، در مناطق نارنجی حداکثر 
نیمی از کارکنان و در مناطق زرد نیز دو سوم کارمندها در 

محل کار حاضر می شوند.
فرمانده قرارگاه مقابله با کرونا در البرز گفت: شرکت ها و 
کارخانجات نیز تا پایان اجرای طرح جامع مقابله با کرونا 

با رعایت پروتکل های بهداشتی فعالیت دارند.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز با بیان 
اینکه ۴ فقره قاچاق چوب در استان البرز کشف شده 
در محورهای  قاچاق چوب  است، گفت: گلوگاه های 

استان البرز شناسایی شد.
از تسنیم، حامد  نقل  به  »دنیای هوادار«  گزارش  به 
فرضی در خصوص تعداد آتش سوزی در مراتع استان 
البرز اظهار کرد: از ابتدای سال تا کنون 64 فقره حریق 
در مراتع استان البرز شاهد بودیم که بیش از 115هکتار 

از اراضی دچار آسیب شدند.
سال  با  مقایسه  در  میزان  این  اینکه  بیان  با  وی 
گذشته بیش از 65درصد کاهش داشته است، افزود: 

برای کنترل حریق در مراتع آموزش داده و تجهیزات 
میزان  کاهش  سبب  مهم  این  که  شد  خریداری 

خسارات شد.
مردم  کرد:  تصریح  البرز  استان  طبیعی  منابع  مدیر 
می توانند در صورت ایجاد حریق در اراضی و جنگل 
ها با شماره 15٠4 به صورت استانی و 13٩  کشوری 

تماس حاصل کنند.
فرضی با اشاره به اینکه امسال 4فقره کشفیات  چوب و 
34اصله درخت داشتیم، خاطرنشان کرد: در این راستا 
ماشین های  شناسایی   و  جلوگیری  برای  گلوگاه ها 

حامل چوب قاچاق شناسایی شد.

وی  بازدید از کارگاه های چوب بری در سطح استان ها 
را یکی دیگر از فعالیت ها در این راستا خبر داد و عنوان 
کرد: این بازدیدها به صورت مستمر از کارگاه ها انجام 

می شود.
فرضی بااشاره به بازدید از کارگاه های زغال  پزی، گفت: 
اگر در این کارگاه ها از چوب های غیرمجاز  استفاده 

شود، افراد به مراجع قانونی معرفی می شوند.
وی بااشاره به گشت پایش   شبانه در شهرستان های 
اشتهارد و نظرآباد، افزود: ماموران در طول هفته شبانه 
به گشت های خود ادامه می  دهند تا از قاچاق چوب  

جلوگیری شود.

حسین ناصر خاکی دادستان عمومی و انقلاب فردیس 
از بازداشت متهم مدعی خلبانی خبر داد و گفت: فردی 
هفته گذشته با لباس خلبانی و نشان رسمی متعلق به 
هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران و اسپری اشک آور 
و شوکر و بی سیم به همراه چهار محافظ و خودروهای 
مدل بالای بنز و تویوتا به دادسرای فردیس به منظور 

تودیع وثیقه متهم دیگری مراجعه می کند.

ارائه  با  بابک  مستعار  نام  با  د«  »رسول.  افزود:  وی 
اوراق و اسنادی مدعی می شود که خلبان شخصی 
تردید  ادعا مورد  این  نظام است که  مسئولان عالی 
دادستان و یکی از قضات این مجموعه قرار گرفته و 
پس از دریافت این گزارش، دستور دادستانی فردیس 
به منظور بررسی اسناد ارائه شده و صحت ادعای این 

فرد صادر شد.

دادستان فردیس بیان کرد: طبق بررسی ها و استعلامات 
انجام شده توسط دستگاه های اطلاعاتی، مشخص شد 
اسناد هویتی ارائه شده توسط این فرد جعلی است 
عنوان  با غصب  داشتن سابقه خلبانی  بدون  و وی 
و اعمال نفوذ برخلاف حق و مقررات قانونی و جعل 
اسلامی  جمهوری  هواپیمایی  شرکت  خلبانی  کارت 

ایران »ایران ایر« فعالیت های مجرمانه داشته است.

خوانساری«  »مهدی  یاد  زنده  خاطره  و  یاد  هوادار«  »دنیای 
-خبرنگار فقید- را گرامی می دارد



4
روزنامه

چهارشنبه 28 آبان 99 -  شماره  619

شهری
»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »نرجس خانعلی زاده« 
-نخستین قربانی ثبت شدهٔ همه گیری کروناویروس در 

ایران، از میان کادر پزشکی- را گرامی می دارد

۳.۵ میلیون تومان هزینه 
نگهداری افراد دارای ضایعه نخاعی

سالانه حدود ۵۰۰ تا ۱۲۰۰ نفر بر اثر تصادفات جاده ای 
دچار »ضایعه نخاعی« می شوند؛ آسیبی که از آن به 
عنوان پیچیده ترین نوع معلولیت یاد می شود و سازمان 
بهزیستی اعلام کرده است که به دلیل هزینه های بالای 
نگهداری از این افراد در قانون پیش بینی کرده تا به این 

افراد رسیدگی و خدمات بیشتری ارائه شود.
به گزارش دنیای هوادار، معلولیت ضایعه نخاعی یکی 
از خاص ترین نوع معلولیت هاست که افراد دارای این 
آسیب طی زندگی با مشکلات ویژه و خاصی دست 
و پنجه نرم می کنند، این درحالیست که بیش از ۴۰ 
درصد افرادی که دارای ضایعه نخاعی هستند بر اثر 
حوادث جاده ای گرفتار این آسیب می شوند، آسیبی که 
علاوه بر مشکلات جسمانی برای خود فرد، مشکلات 
خانواده  دوش  بر  را  زیادی  هزینه های  و  اقتصادی 
این خصوص  در  گزارشی  ایسنا  خبرگزاری  می گذارد. 
ادامه  را در  از آن  منتشر کرده است که بخش های 

می خوانید.
محمد نفریه- معاون امور توانبخشی سازمان بهزیستی 
نوع  بیشترین  نخاعی  ضایعه  اینکه  بیان  با  کشور 
بر  در  را  جاده ای  تصادفات  از  ناشی  مصدومیت های 
می گیرد، به ایسنا گفت: در ایران سالانه بین ۱۴۰۰ تا 
۲۸۰۰ نفر دچار ضایعه نخاعی می شوند که حدود ۴۲ 
درصد )حدود ۵۰۰ تا ۱۲۰۰ نفر( از این افراد بر اثر تصادفات 

دچار آن می شوند. 
و  بهزیستی  سازمان  اطلاعاتی  بانک  به  اشاره  با  وی 
جمعیت افراد دارای معلولیت تحت پوشش این سازمان 
تصریح کرد: در حال حاضر ۲۷ هزار و ۲۱۶ نفر دارای 
ضایعه نخاعی تحت پوشش سازمان بهزیستی هستند 
که ۴۲ درصد آنها بر اثر حوادث جاده ای دچار آسیب 
شده اند. طبق آمار بانک اطلاعاتی سازمان بهزیستی ۶۴ 
درصد افراد دارای ضایعه نخاعی متاهل و ۶۲ درصد نیز 

بیکار هستند.
معاون امور توانبخشی سازمان بهزیستی کشور ادامه داد: 
باتوجه به اینکه ضایعه نخاعی معلولیتی است که هزینه 
بالایی را به خانواده ها تحمیل می کند به همین دلیل در 
قوانین سازمان بهزیستی پیش بینی شده است که به این 

افراد رسیدگی و خدمات بیشتری ارائه شود. 
و  تصادفات  میزان  که  این سوال  به  پاسخ  در  نفریه 
بار  چه  جاده ای  تصادفات  از  ناشی  معلولیت های 
اقتصادی بر دوش خانواده و همچنین سازمان بهزیستی 

نخاعی  ضایعه  معلولیت  کرد:  بیان  می کند؟  وارد 
و هزینه های  دارد  را  به خود  مربوط  مشکلات خاص 
عدیده ای را بر دوش خانواده وارد می کند، به طوریکه 
هزینه تمام شده نگهداری یک فرد دارای ضایعه نخاعی 
در منزل )شامل هزینه های مراقبت، اقلام و تجهیزات 
پزشکی، توانبخشی، مناسب سازی( ماهانه حدود ۳.۵ 

میلیون تومان است.
وی در ادامه به تشریح خدمات سازمان بهزیستی به 
افراد دارای ضایعه نخاعی پرداخت و اظهار کرد: هزینه 
معیشت و مستمری که به این افراد پرداخت می شود 
براساس بعد خانوار ماهانه از ۲۰۰ تا ۶۰۰ هزار تومان 

متغیر است. 

۹۹.۵ درصد از افراد دارای آسیب نخاعی در خانه خود 
نگهداری می شوند

به گفته نفریه، ۹۹.۵ درصد از افراد دارای آسیب نخاعی 
تحت پوشش سازمان بهزیستی، در منازل خود نگهداری 
هزینه  بابت  تومان  هزار   ۵۵۴ ماهانه  که  می شوند 
از سوی سازمان  )بالاترین هزینه پرستاری(  پرستاری 
بهزیستی دریافت می کنند، این درحالیست که تا سال 
گذشته هزینه پرستاری که به این افراد پرداخت می شد 
حدود ۲۰۰ هزار تومان بود، اما با بودجه ای که از محل 
قانون تامین شد توانستیم این مبلغ را به ۵۵۴ هزار 
هزار   ۲۰۰ ماهیانه  همچنین  دهیم.  افزایش  تومان 
تومان جهت تامین لوازم بهداشتی به این افراد پرداخت 

می شود.

اصلاح قانون جرائم رانندگی در دست بررسی

نفریه در ادامه در پاسخ به این سوال که آیا برای جبران 
خسارات وارده به قربانیان حوادث ترافیکی بودجه ای از 
عوارض جاده ای از سوی وزارت راه به سازمان بهزیستی 
در  اکنون  که  آنچه  داد:  توضیح  است؟  گرفته  تعلق 
کمیسیون امور اجتماعی الکترونیک دولت  در دست 

بررسی قرار دارد، اصلاح قانون جرائم رانندگی است.
وی ادامه داد: در اصلاح قانون جرائم رانندگی، سازمان 
بهزیستی پیشنهاد داد تا ۱۰ درصد جرائم رانندگی سالانه 
صرف آسیب دیدگان نخاعی شود که در پیش نویس 
اصلاح قانون قید شده است تا ۵ درصد جرائم رانندگی 
صرف آسیب دیدگان نخاعی خواهد شد، البته هنوز این 

موضوع به تصویب نرسیده است. 

نصف جهان گزارش

با حضور دادستان و فرمانده نیروی انتظامی شهرستان برخوار؛

فعالیت های مشاورین املاک و نمایشگاه های 
اتومبیل مورد بررسی قرار گرفت

با حمایت شورای شهر کرج؛

بهای خدمات و عوارض سال ۹۹ تاکسی داران 
کرج بخشوده شد

روز گذشته جلسه ای با حضور دادستان شهرستان برخوار در 
تالار اجتماعات سیتی سنتر شهرک سیمرغ برگزار شدو عملکرد 
مشاورین املاک و مدیران نمایشگاه های اتومبیل مورد بررسی 

قرار گرفت.
در این جلسه دکتر علی داوری رئیس اتحادیه املاک و رئیس 
اتاق اصناف شهرستان برخوار از اینکه برخی از مشاوران املاک 
این شهرستان افراد تحصیلکرده دانشگاهی و آکادمیک و تعداد 
زیادی از آن ها نیز از خانواده ایثارگران و مدافعان هشت سال 
دفاع مقدس در جبهه های جنگ و بازنشستگانی هستند که 
دارای سوابق خوبی در محاکم قضایی و فاقد پرونده  هرگونه 

پرورند خلاف هستند ابراز رضایت کرد.
مهندس احمد رضا کرمی رئیس اداره صنعت و معدن پیرامون 
رعایت  به  ویژه  توجه  و  اقتصادی  مشاوران  املاک،  مدیران 
ویروس  سوم  موج  شیوع  به  توجه  با  بهداشتی  پروتکل های 

کووید۱۹ توصیه کرد.
جناب سرهنگ نعمت خلیلی فرمانده نیروی انتظامی شهرستان 
برخوار با اشاره به شرایط سخت اقتصادی و معیشتی خانواده ها 
اظهارداشت: در شرایط کنونی مشاورین املاک باید در واگذاری 
بیشتری  دقت  غیربومی  ناشناخته  افراد  به  مسکونی  اماکن 
معمول کنند و از اجاره آپارتمان های مسکونی به افراد مجرد که 
از شهرهای دیگر به این منطقه نقل مکان کرده اند خودداری و 

به اولین پاسگاه نیروی   انتظامی اطلاع دهند.
با مشاورین  افزود:  برخوار  انتظامی شهرستان  نیروی  فرمانده 
از  و  نکنند  عمل  مقررات  و  قوانین  چارچوب  در  که  املاکی 
دستورالعمل های ارسالی تخطی نمایند به شدت و قاطعانه 

برخورد خواهد شد.
رضا درود کارشناس ارشد مهندسی عمران، عضو سازمان نظام 
مهندسی و عضو اتحادیه صنف مشاورین املاک، در خصوص 

اتومبیل  های  نمایشگاه  املاک  صنوف  مشکلات  و  عملکرد 
توضیحاتی ارائه کرد خوار نشان کرد: ۴۸۹ دفتر اماکن نمایشگاه 
اتومبیل در شهرستان برخوار به فعالیت نامدار معاش مشغول 
هستند که اکثر شاغلین این صنوف دارای تحصیلات عالیه 
دانشگاهی مرتبط با این صنوف به ویژه در امور ساختمانی می 

باشند.
بد  از حد و وضعیت  تورم بیش  به  با توجه  اضافه کرد:  وی 
اقتصادی مردم، مشاورین املاک این شهرستان مانع از افزایش 
بی رویه زمین و بناهایی که در معرض خرید وفروش قرار می 

گیرند جلوگیری به عمل آورده اند.
وی با اشاره به نظارت و پیگیری های مجدانه دکتر داوری در 
راس اتحادیه املاک نمایشگاه های اتومبیل یادآوری کرد که 
متاسفانه تعدادی بورسی و به عبارتی دلال با خدعه و نیرنگ 
و بدون مجوز قانونی و قولنامه چاپی در مواقع خرید خود را 
املاک  عنوان مشاور  به  را  فروش خود  به هنگام  و  مشتری 
معرفی می کنند و هیچ گونه مالیات و عوارضی پرداخت نمی 

کنند.
مهندس درود از مقامات قضایی و نیروی انتظامی خواست تا 

این افراد شناسایی و تحت پیگرد قانونی قرار گیرند.
املاک  مدیران  به  دادن  هشدار  با  برخوار  شهرستان  دادستان 
نمایشگاه های اتومبیل در راستای معاملات نخرید و فروش 
به افراد مشکوک خواستار بررسی های لازم در امر بحث های 
وکالت به وکالت شوند تا در صورت فوت یکی از آن ها مشکلی 

پیش نیاید.
حبیب ایزد پناه دادستان برخوار تصریح کرد: هر معامله ای که 
صورت می گیرد ابتدا باید از اداره اوقاف درخواست استعلام شود 

تا مبادا ملک مورد معامله اوقافی باشد.
ایزدپناه خطاب به مشاورین املاک گفت: مسائل قضایی این 
گونه موارد حائز اهمیت زیادی است و باید توجه ویژه ای در این 

زمینه به عمل آورید.
دادستان شهرستان برخوار با اشاره به گردآوری اطلاعات بیشتر 
با فساد و  افزود:  نمایشگاه ها  املاک و مدیران  از مشاورین 
افراد خاطی به شدت برخورد خواهد شد و از مشاورین املاک 
و مدیران نمایشگاه  های اتومبیل که دارای وجاهت قانونی 
هستند می خواهیم در پیاده کردن سیاست های قوه قضائیه و 

رعایت قوانین و مقررات کوشا باشند.

دبیر اول شورای اسلامی شهر کرج از تصویب لایحه بخشودگی 
با  تاکسی داران شهر کرج  عوارض سال ۱۳۹۹  و  بهای خدمات 

اکثریت آراء خبر داد.
به گزارش دنیای هوادار، فرج اله ایلیات با اشاره به بروز بحران 
های اقتصادی و مالی در کشور و شیوع بیماری تنفسی کرونا از 
اواخر سال گذشته که به بروز نارضایتی و مشکلات قشر تاکسی 
دار افزوده است، گفت: بر همین اساس شورای اسلامی شهر با 
درخواست جدید شهرداری کرج مبنی بر بخشودگی بهای خدمات 

و عوارض سال ۹۹ تاکسی داران، موافقت کرد.
ایلیات افزود: افزایش بی رویه قیمت قطعات مصرفی، بیمه، 
سوخت، بالا بودن هزینه حفظ و نگهداری و تحمیل هزینه های 
سربار به واسطه رعایت پروتکل های بهداشتی توسط رانندگان 
تاکسی برای جلوگیری از شیوع بیماری کرونا در کنار کاهش حجم 
مسافر موجب تقلیل قابل ملاحظه  درآمد تاکسی داران شده است.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه، حقوقی و املاک شورای اسلامی 
شهر کرج بیان کرد: با عنایت به مراتب فوق، جهت حفظ اقتدار 

ناوگان حمل و نقل عمومی و ماندگاری اقدامات موثر و به موقع 
مسئولان امور در نزد افکار عمومی، ایجاد دلگرمی برای این قشر 
زحمتکش و جلب رضایت همشهریان در باب ارائه خدمات دهی 
مناسب حمل و نقل درون شهری پیشنهاد طرح بخشودگی شش 
ماهه بهای خدمات و عوارض سالیانه تاکسی داران مربوط به سال 
۱۳۹۹ در صحن علنی شورا مطرح و با تصویب موضوع مذکور 
شهرداری کرج در جهت نیل به اهداف و رسالت ارزشمند ارائه 
خدمات حمل و نقل شایسته به شهروندان فهیم کرجی کمک 

می شود.
ایلیات گفت: بنابر لایحه شهرداری با توجه به بروز بحران های 
اقتصادی و شروع بیماری کرونا در کشور و سایر موارد مطروحه در 
لایحه که باعث کاهش قابل ملاحظه درآمد تاکسی داران شهر کرج 
شده است لذا به شهرداری کرج اجازه داده می شود، به منظور حفظ 
اقتدار ناوگان حمل و نقل وایجاد دلگرمی برای این قشر زحمت 
کش نسبت به بخشودگی شش ماهه بهای خدمات و عوارض 

سالیانه تاکسیداران اقدام کند.

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم موسیقی متن فیلم تنت Tenet اثری از آهنگساز سوئدی لودویگ ژورانسون 
Ludwig Göransson است. او در سال های اخیر با آهنگسازی برای برخی از عناوین 
مشهور سینما، توانسته به اعتبار بسیاری زیادی برسد که نقطه اوج آن را می توان 
در جایزه گرمی بهترین آلبوم موسیقی متن برای فیلم پلنگ سیاه Black Panther و 
همچنین نامزدی دریافت جوایز متعدد دیگر دید.  تنت یا انگاشته فیلمی به کارگردانی 
کریستوفر نولان Christopher Nolan کارگردان سرشناس انگلیسی است. داستان این 
فیلم به مانند عموم آثار این کارگردان دارای پیچیدگی هایی است که بدون موسیقی 
روایت آن ها به شدت دشوار است و وقتی این داستان مربوط به درهم تنیدگی های فضا-

 Ludwig Göransson زمان باشد، این پیچیدگی بیشتر نیز خواهد بود. لودویگ ژورانسون
آهنگساز، رهبر ارکستر و تهیه کننده موسیقی اهل سوئد است. او متولد۱۹۸۴ است 
و فعالیت در عرصه موسیقی را سال۲۰۰۸ آغاز کرده است. ژورانسون توانایی نواختن 
سازهای مختلف از جمله پیانو، ارگان، کیبورد، سینتی سایزر، گیتار و ... را دارد. او تا به 
امروز به عنوان تهیه کننده و آهنگساز چند آلبوم منتشر کرده است که برای یکی از آن ها 
موفق به کسب جایزه گرمی بهترین ضبط سال و بهترین ترانه سال شده است.لودویگ 
ژورانسون برای فیلم پلنگ سیاه موفق به کسب جایزه گرمی برترین آلبوم موسیقی متن 

سال شد و همچنین نامزد دریافت جایزه اسکار، گلدن گلوب و سترن شد.

Tenet
::  Ludwig Göransson- لودویگ ژورانسون  ::

»ماریل هلر« از آن دسته کارگردان هایی است که خیلی کمتر از لیاقتش به او اهمیت 
داده شده است؛ او در سال های گذشته فیلم های بسیار خوبی مانند »خاطرات یک دختر 
نوجوان« را ساخت که مورد توجه منتقدان قرار گرفت، اما مخاطب خیلی زیادی کسب 
نکرد و امسال او با فیلم جدیدش با هنرنمایی تام هنکس با نام »یک روز زیبا در محله« 
به عرصه فیلم سازی بازگشت و باید اعتراف کرد که بار دیگر نشان داد که یکی از بهترین 

کارگردان های حال حاضر در سبک درام است.
فیلم راجع به روزنامه نگاری حرفه ای است که به همراه همسر و کودکش به جشن 
عروسی خواهرش می رود و درگیر یک سری اتفاقات با پدر خود می شود و از طرفی 
وظیفه  مصاحبه با شخصی مهم را پیدا می کند و به همین خاطر به مسافرتی می رود و 

این مصاحبه تبدیل به نقطه عطفی در زندگی او می شود«.
تام هنکس« همیشه خوب است، اما در این فیلم بسیار متفاوت و عجیب ظاهر شده 
است و کمی از آن نقش های تکراری که طی چند سال اخیر بازی کرد، دور شده است و 

ارتباط با کارکتر او در فیلم به لطف بازی فوق العاده اش کار راحتی است. 
این فیلم بر اساس رمانی با نام »می توانی بگویی -  قهرمان؟« ساخته شده است و طبق 
گفته منتقدان فیلم که کتاب را خوانده اند، فیلم اقتباس کامل، منطقی و بدون تحریفی 

از کتاب است که در قاب های حرفه ای هلر به زیبایی نمایان شده است.

روزی زیبا در محله
::  ماریل هلر  ::

»اولریکا و هشت داستان دیگر« ۹داستان کوتاه از خورخه لوئیس بورخس است. 
این داستان ها از دو مجموعه کتاب شن و گزارش برودی بورخس انتخاب شده اند. 
و همه شان به غیر از داستان »دوئلی دیرگر« برای اولین بار است که به فارسی برگرداند 
شده اند. داستان »دوئلی دیگر« را قبلا زنده یاد احمد میرعلایی، به نام »پایان دوئل«، به 
فارسی ترجمه کرده است. داستان های این مجموعه از زبان اصلی )اسپانیایی( به فارسی 

برگردانده شده اند که شاید این هم برای نخستین بار باشد.
»اولریکا« داستان آشنایی مردی میانسال و دختری جوان )هر دو از قشر تحصیل کرده( 
در هتلی و ماجرای عاشقانه و کوتاه آنها است که قسمتی از آن را می خوانید: برای مرد 
مجردی که پا به سن گذاشته، وعدهٔ عشق موهبتی است نامنتظر. معجزه مجاز است 
شرایطش را تحمیل کند. یاد ماجراهای عاشقانه در پوپایان۱۲ افتادم و خاطرهٔ آن دختر 
تگزاسی در ذهنم جان گرفت که مانند اولریکا موطلایی و رعنا بود و محبتش را از من 
دریغ کرده بود. در دام خطا نیفتادم و از او نپرسیدم که آیا در دلش جایی دارم یا نه. 
فهمیدم که اولین مرد زندگی اش نیستم و آخرینش نیز نخواهم بود. این ماجرا، که 
چه بسا واپسین پیوند عاشقانهٔ زندگی ام بود، برای دخترک، این مرید پرشور و سرسخت 
ایبسن۱۳، تنها رابطه ای گذرا بود در میان بسیاری روابط دیگر. دست دردست به راهمان 

ادامه دادیم. گفتم: »درست مثل رؤیاست و من هرگز رؤیا نمی بینم.«

اولریکا و هشت داستان دیگر-خورخه  لوئیس بورخس
::  ترجمه: کاوه میرعباسی    ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

»ناطق« به جشنواره مجارستان دعوت شد 
نرگس آبیار داور جشنواره فیلم »زنان هرات« شد

نرگس آبیار کارگردان سینمای ایران داور جشنواره 
دوره جشنواره  هرات« شد. ششمین  »زنان  فیلم 
بین المللی فیلم »زنان هرات« در ۲بخش »سینمای جهان« 
موضوع آزاد و »سینمای زنان« متمرکز به مسائل زنان برگزار 

خواهد شد.

نمایش »داغی« در جشنواره مجارستان
فیلم کوتاه »داغی« ساخته فاطمه محمدی در 
بخش رقابتی بیست و سومین جشنواره بین المللی 

فیلم »فالودی« مجارستان به نمایش در می آید.

»حتی یک ساعت دیرتر« از آمریکا جایزه گرفت
فیلم کوتاه »حتی یک ساعت دیرتر« به کارگردانی 
سیدپرویز شجاعی به عنوان بهترین فیلم بخش بین 
الملل پنجمین جشنواره La Live آمریکا انتخاب شد.

مریل استریپ با »جشن پایان سال« مدعی اسکار شد
در سالی که فیلم های زیادی با مجموعه بازیگران 
چشمگیر اکران شده اند، حالا فیلم »جشن پایان 

سال« نت فلیکس تبدیل به جدیدترین پروژه ای شده 
که در فصل جوایز شانس خوبی دارد و ممکن است بتواند در 

چند رقابت اسکار از نام های اصلی باشد.

»دی کاپریو« فیلم نامه »قاتلان ماه کامل« را تغییر داد 
»اریک راث« فیلم نامه نویس فیلم جدید »مارتین 
اسکورسیزی« از بازنویسی فیلم نامه و همچنین 

تاریخ آغاز فیلم برداری این فیلم خبر داد.

پای کره ای ها به سریال »نون.خ« باز شد
سریال  به  آسیا  شرق  و  کره ای  بازیگران 
»نون.خ ۳« سعید آقاخانی پیوستند تا در کنار 

بازیگران جدیدی مثل اکبر عبدی شاهد اتفاقات 
جذابی باشیم.

امسال شاید بهترین فرصت برای تولید کاغذ در کشور 
بودف  از سویی ضرب الاجلی برای واردات وجود نداشت 
و از سویی ارزی نیز صرف آن نشد،  اما فرصت تولید و 

حمایت از آن از دست رفت.
به گزارش »دنیای هوادار«، کاغذ در بازار آزاد همچنان 
سیر نزولی خود را در پیش گرفته است،  بر این اساس 
روزگذشته- سه شنبه قیمت هر بند کاغذچاپ و تحریر 7٠ 
در 1٠٠ با گرماژ 7٠گرمی 37٠هزارتومان بود و هم چنین 
سایر انواع کاغذ نیز با کاهش قیمت مواجه شده اند،  در 
این میان کاغذ روزنامه تنها با چندهزار تومان افزایش 

روبرو بوده است.
با توجه به ادامه دار بودن رکود موجود در بازار به نظر 
با  نیز  رو  پیش  ماه های  در  کاغذ  قیمت  که  می رسد 
افزایش چندانی مواجه نشود،  شاید دوباره  و  کاهش 
در مقاطعی به مرز 4٠٠هزارتومان نزدیک شود، اما این 

افزایش و کاهش ها مقطعی است.
از سوی دیگر کاغذ تولید داخل که عمدتا توسط کارخانه 
چوب و کاغذ مازندران تولید می شد و در ماه های گذشته 
امیدی برای جایگزین شدن آن با کاغذ وارداتی در صورت 
حمایت های دولت برای تولید به وجود آمده بود،  حالا با 
توقف خط تولید آن به دلیل نبود چوب و عدم تعهدات 

برای تامین،  در بازار عرضه نمی شود.
وعده  با  که  ایران  در  کاغذ  تولید  دلسوزان  برای  این 
جهانگیری در ابتدای سال به جهت حمایت از تولید 

کاغذ اندکی امیدوار شده بودند،  خبر خوشی نیست.
سال  دوم  نیمه  در  نیز  کاغذ  واردات  دیگر  سوی  از 
چندان انجام نمی شود،  با وجود تایید ثبت سفارش ها 
در کوتاه ترین زمان و تخصیص ارز نیمایی برای واردات 
کاغذ به گفته واردکنندگان انگیزه ای برای واردات وجود 
ندارد، چرا که رکود حاکم بر بازار قیمت کاغذ را کمتر 

به  تمام شده کرده است و کسی علاقه ای  از قیمت 
سرمایه گذاری ندارد.این موضوع قطعا تاثیرات خود را در 

نیمه دوم سال آینده نشان خواهد داد.
اما تولید کاغذ در ایران در دو سال اخیر به بیراهه ای رفته 
است که عمده کارشناسان بازار کاغذ از آن نگران هستند 
و مسئولان وزارت صمت را در این میان مقصر می دانند 
و آن تولید کاغذ از سنگ است. کاغذی که بنا به گفته 
کارشناسان نه جوهر رویش به درستی چاپ می شود و 
نه به لحاظ وزنی مناسب است. این کاغذها هم از وزن 
سنگینی برخوردار هستند و هم از کیفیت لازم برای 

چاپ بهره نمی برند.
به این باید دارا بودن لایه ای گرانول که در طبیعت جذب 

نشده و قابل بازیافت نیست را نیز افزود.
موضوعی که رئیس سندیکای تولیدکنندگان کاغذ و 
مقوا نیز به آن انتقاد کرده و می گوید: تولید کاغذ از 

سنگ در همه جای جهان منسوخ شده است و حالا ما 
آمده ایم با آن کمر به قتل محیط زیستمان بسته ایم.

به نظر می رسد سال جاری که به دلیل شیوع اپیدمی 
کرونا ضرب الاجلی برای واردات کاغذ وجود نداشت و 
مصرف پایین آمده بود،  از سوی دیگر ارزی نیز برای 
فرصت  یک  نکرد،  پیدا  اختصاص  کالا  این  واردات 
طلایی برای آزمون و خطا در تولید و نزدیک شدن به 
خودکفایی بود که متاسفانه از دست رفته است،  اگر 
نصف رقمی که سال گذشته دولت برای واردات کاغذ 
از تولید این  به کشور اختصاص داد،  صرف حمایت 
کالا در کشور شده بود ، در تولید کاغذ چاپ و تحریر 
به خودکفایی حداقل یک گام نزدیک تر شده بودیم. 
مطمئن  می خواهیم  زمانی  چه  که  نیست  مشخص 
شویم که راه حل کاغذ در داخل کشور و از قلب جریان 

تولید می گذرد نه واردات آن.

نشر

تولید کاغذ تحریر و فرصتی که دولت روحانی از دست داد 

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »رضا ژیان« -هنرپیشه، 
فیلمنامه نویس و کارگردان سینما و تئاتر- را گرامی می دارد
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نام »مهرداد اولادی«  »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده 
-فوتبالیست فقید- را گرامی می دارد

ورزشی

خداوند انشالله ریشه این بلای جهانی کرونا را بخشکاند 
خبرهای  و  استرس  در  جهان  و  ایران  مردم  اینقدر  که 
ناگوار ناشی از آن به سر نبرند. همیشه برای دیگران دعای 
تندرستی می کنم و همچنین دعا می کنم هیچ هم نوعی 

درگیر این ویروس نشود.
در بین اخبار گوناگون خبری داشتیم مبنی بر اینکه معاون 
قهرمانی وزارت ورزش هم درگیر ویروس کرونا شده اند. 
مهدی علی نژاد قبل از اینکه معاون و رئیس باشند همکار 
رسانه ای ما هستند و برایش آرزوی تندرستی می کنیم و 
اطمینان داریم وی با روحیه بالای قهرمانی که دارد از این 
مرحله به سلامت عبور می کند به خصوص که علی نژاد 

پزشک هم هستند.
و  بیماران  همه  و  وی  برای  تندرستی  آرزوی  بنابراین 
مبتلایان به این ویروس داریم. و اما ورزش. حال و روز 

ورزش خوب نیست و انگار کرونا گرفته است!
سکوت حاکم بر ورزش و بی خیالی و سهل انگاری برخی از 
مدیران و روسای فدراسیون ها به بهانه کرونا کمی بیش از 
حد نگران کننده شده و در این حال و روز فقط یک تعدادی 
رشته ورزشی با عشق و علاقه مدیرانش سعی می کنند 
همه سختی ها را به جان بخرند و خود را هم به دل آتش 

بزنند تا ورزش از حرکت باز نایستد.
مثل فدراسیون کبدی که اردوی ساحلی بانوان را شروع 
کرده و یک کمپ بین المللی برای تیم های ملی ساحلی 
را در ورزشگاه بعثت آغاز کرده و همراه بازسازی خوابگاه رو 
به اتمام است. مثل کشتی که لیگ را آغاز کرده و البته با 
هزینه های چند برابر. مثل والیبال و فوتبال که مدیرانش 
دارند دل می سوزانند و بقیه در خواب کرونایی به سر می 

برند.
در باب ورزش های اصیل ایرانی خاطرتان اگر باشد وقتی 
جمهوری آذربایجان چوگان ایرانی را به نام خود در یونسکو 
به ثبت رسمی رساند تازه آقایان خواب زده بیدار شدند و داد 
و فریاد که چنین و چنان می کنیم ولی هیچ کار نکردند. 
کبدی یک ورزش خاص پارسیان است که از مناطق شرق و 
جنوب شرق کشور به هندوستان و پاکستان و بنگلادش راه 
یافته و کلمه کبدی در دستور زبان فارسی مخفف و مکسر 

»کی بودی« هست.
ولی هندی ها وقتی تعلل ما را دیدند به نام خود به ثبت 
رساندند که باید به هندی ها دست مریزاد گفت چون اگر 
دست ما بود هنوز هم در پیچ و خم نامه نگاری های اداری 
خاک می خورد و دو مدال طلا تیمی کبدی در بازی های 

آسیایی جاکارتا نصیب ایران نمی شد.
در  زیبای چوخه  و  سنتی  ورزش  دلسوز  چند   2٠11 سال 
حاشیه بازی های ورزشی سنتی جهان این ورزش ایران 
باستان را توانستند به ثبت جهانی برسانند و با یک رای 
همراه  به  بلاروس  معروف  مدوید  الکساندر  که  گیری 
نمایندگان 18 کشور جهان حضور داشتند چوخه را به نام 
یک ورزش سنتی ایرانی در قالب فدراسیون جهانی چوخه 
به رسمیت شناختند البته چوخه مادر ورزش هایی مثل 
آلیش - کوراش و به خصوص جودو می باشد و خیلی با 
جودو سنخیت دارد. از همان روز تلاش های زیادی برای 
جا انداختن تشکیلات فدراسیون بین المللی چوخه توسط 
دلسوزانی از خراسان شمالی و رضوی و پیشکسوتان این 
رشته به خصوص گردانندگان فستیوال صد هزار نفره گود 
زینل خان اسفراین در ایران آغاز شد ولی مقاومت ها و 
مخالفت ها آنقدر زیاد شد که هر روز یک حرفی در آوردند.

رئیس جهانی تشکیلات جهانی چوخه دکتر هادی موذن 
جامی مشاور وقت رئیس جمهور و دبیرکل آن محمدرضا 
ابراهیم آبادی توسط اعضای 1٩ نفره مجمع ورزش های 
سنتی انتخاب شدند و حتی سازمان برنامه و بودجه با 
تصویب مجلس ردیف بودجه ای مشترک برای فدراسیون 
چهانی چوخه و فدراسیون بین المللی زورخانه با مبلغ 
4 میلیارد در نظر گرفت تا رسمی شود ولی جالب اینکه 
این بودجه را فدراسیون زورخانه توانست دریافت کند ولی 
چوخه تا به حال دستش به این پول نرسیده تا اینکه دو 
سال پیش پرونده اش در وزارت ورزش در آمد که همان 
مخالفان تشکیل فدراسیون جهانی رفته اند و این بودجه 

5٠٠ میلیونی را برای توسعه چوخه گرفته اند!
و  شمالی  خراسان  عشایری  و  روستایی  های  هیات  به 
رضوی  سر زدیم و پرسیدیم برای 14 فروردین که فستیوال 
بزرگ صدهزار نفری چوخه در گود زینل خان اسفراین برگزار 
می شود کمکی از فدراسیون روستایی دریافت کردید که از 
همه جا بی خبر و گفتند طبق سنت مردم و کمک های 
مردمی جوایز  قهرمانان چوخه را تامین می کنند. مردم 
دیار خراسان بزرگ هرگز چشم به کمک های دولتی نداشته 
اند و اگر دولتی ها دست و پاگیر نشوند آن ها به صورت 
خود جوش این اتفاق بزرگ فرهنگی ورزشی و سنتی را برپا 
می دارند و هرسال روز 14 فروردین باشکوه تر از سال قبل 

برگزار می شود.
محمدرضا ابراهیم آبادی دبیرجهانی چوخه و از قهرمانان 
خراسانی چوخه در باره مشکلات پیش رو می گوید: ما 
برای اینکه مشکلات فدراسیون ملی زورخانه و فدراسیون 
بین المللی را نداشته باشیم برآن شدیم تا با تفاهم بتوانیم 
هماهنگ با انجمن چوخه ایران باشیم )یک کمیته در دل 
ده ها کمیته ورزشهای روستایی عشایری هست که چند 
رشته را با هم تحت عنوان کشتی های با شال زیر بال و پر 
گرفته به عبارتی چوخه با آن قدمت به اندازه کلاه پران هم 
از نظر مسئول گذشته فدراسیون روستایی عشایری اهمیت 
نداشته  که کمیته ای مستقل داشته باشد( ولی دوستان 

در فدراسیون ساز دیگری کوک کردند و اصلا شاکی از این 
بودند  که چرا فدراسیون جهانی چوخه را ما به ثبت رسانده 

ایم!
با این وجود گفتیم برای محکم کاری به ثبت شرکت ها 
نامه بزنیم که با تایید معاون قهرمانی وزارت ورزش و اداره 
کل حقوقی این وزارتخانه فدراسیون جهانی چوخه را به 
ثبت شرکت ها رساندیم. جناب  آقای دکتر رغبتی با ارائه 
داورزنی  به دکتر  از چوخه  یک پیشینه کارشناسی شده 
معاون وقت قهرمانی تایید کردند کردند که چوخه قابلیت 
های بالایی دارد و فدراسیون جهانی هم به صورت قانونمند 
به ثبت رسیده است که باید از معاونت وقت قهرمانی آقای 
داورزنی و دکتر رغبتی  همچنین جناب تقی زاده و جنناب 
فلاح معاون و مدیرکل حقوقی وزارت ورزش بابت همه 
همکاری ها و نگاه مثبت شان تشکر کنم و خداوند انشالله 

به این بزرگواران اجر معنوی بدهد.
سازمان ثبت شرکت ها برای تایید نهایی استعلام دوباره 
خواست چون قرار براین شد که اسم تشکیلات فدراسیون 
بین المللی با چوخه باشد . در این گیر و دار آقای داورزنی 
رفتند و آقای علی نژاد تشریف آوردند. نامه هایی که توسط 
معاونت حقوفی وزارت ورزش با پیش نویس کارشناسی 
شده دکتر رغبتی به دفتر معاونت قهرمانی رفت بایگانی 
شد، دوباره و سه باره و بازهم بایگانی شد. نامه از دفتر 
رهبری آمد. رهبری درباره دو یا سه رشته سنتی مستقیم 
صحبت کرده اند که چوخه از جمله آن است و به همین 
منظور نامه ای از دفتر رهبری مبنی بر همکاری با فدراسیون 
ملی چوخه به وزارت ورزش آمد اما بازهم برای اینکه جوابی 
داده باشند به گفته یکی )...( که می گوید ما بلدیم چگونه 

جواب این نامه ها را بدهیم! آن نامه نیز بایگانی شد.
ابراهیم آبادی در پایان می گوید من یک سوال از آقای 
علی نژاد دارم. دلیل این مخالفت ها چیست؟ اگر بحث 
شخصی است که بیایید این رشته را به نام ایران در جهان 
رونق بخشیم و رای گیری شود و هر فردی انتخاب شد 
به عنوان رئیس جهانی من هم حمایت می کنم چون 
زحمت کشیده ایم و به اینجا رسیده ایم. منظورما اینجاست 
که چوخه به نام ایران ثبت شود چون آنقدر برای اتحادیه 
جهانی کشتی مهم هست که یکی از تصاویر صفحه اصلی 

خود را به گود زینل خان اسفراین اختصاص داده  است.
یقین دارم که متولیان سابق فدراسیون روستایی که گفتم 
آن بودجه 5٠٠ میلیونی فدراسیون جهانی را طبق اسناد خود 
وزارت ورزش گرفته اند که قانونا باید برای فدراسیون جهانی 
تخصیص می یافت و چرا و چگونه به رئیس فدراسیون 

روستایی داده اند خود پرسشی است که بعدا مطرح می 
مخالف  چرا  اند  گرفته  را  پولش  که  وجود  این  با  کنیم 
ثبت جهانی چوخه به نام ایران هستند و یا شاید تلاش 
دارند خودشان رییس این تشکیلات باشند که باز هم من 
تقاضای جلسه کردم وقتی که مسئول قبلی مسئولیت 
داشتند اما وی به هیچ صراطی مستقیم نبودند و امروز 
هم که ایشان نیستند معاونت قهرمانی وزارت ورزش بدون 
دلیل محکمه پسندی نامه ای که باید به سازمان ثبت 
شرکت ها برود امضا نمی کنند و نمی دانم به کجا شکایت 
بریم تنها از خداوند برای آقای علی نژاد آرزوی تندرستی 
هرچه سریع تر را دارم تا انشالله پس از بهبودی کامل در 
نشستی رو در رو دلیل بایگانی کردن نامه های فدراسیون 

جهانی چوخه را جویا شویم.
البته طبق قانون فدراسیون جهانی چوخه کار خودش را 
انجام می دهد و مسابقات و دوره های آموزشی که هم 
اکنون چند کشور عضو تقاضا کرده اند را برپا می کند ولی 
آنجا در مسابقاتی که برگزار خواهد شد اگر تیم ملی ایران 
نباشد برای خود ما ناگوار است ولی انگار آقای علی نژاد 
دوست دارند این روندی که بین فدراسیون بین المللی 
زورخانه و فدراسیون ملی حاکم است بر چوخه هم حاکم 

باشد!

کلام آخر

فردا اگر کشوری مثل ترکمنستان که دقیقا همین چوخه را 
هم دارند با حمایت دولت خودشان رفت و چوخه را به نام 
خودشان به ثبت رساندند دوستان گلایه نکنند و داد و بیداد 
راه نیندازند که چوخه ریشه ایرانی دارد و... چون وقتی ثبت 
شد همانند چوگان که به نام جمهوری آذربایجان ثبت شده 

بی جهت داد و فریاد نکنیم هیچ سودی ندارد.
آقای علی نژاد...

عمر مدیریت ها خیلی کوتاه تر از این حرف هاست. پس 
چه بهتر که از خود یادگاری و باقیات و صالحات با ارمغان 

بگذارید تا فردا خودتان هم از این مهم لذت ببرید.
سال 84 آقای محمد علیپور معاون وقت همگانی سازمان 
دل  از  را  فدراسیون   5 دوراندیشی  یک  با  بدنی  تربیت 
فدراسیون همگانی تشکیل داد و امروز کبدی مایه افتخار 
فدراسیون  رزمی،  فدراسیون  اسکیت،  است،  شده  ایران 
جسمانی  آمادگی  فدراسیون  و  عشایری  و  روستایی 
که متاسفانه دوباره در دوره دکتر گودرزی منحل شد از 
ابتکارات و افتخارات رئیس فعلی فدراسیون انجمن هاست 

و همه جا از وی به نیکی یاد می شود...

دیدگاه

چوخه را تبدیل به چوگان نکنید!

یقین دارم که متولیان سابق فدراسیون روستایی که گفتم آن بودجه 500 میلیونی فدراسیون 
جهانی را طبق اسناد خود وزارت ورزش گرفته اند که قانونا باید برای فدراسیون جهانی تخصیص 
می یافت و چرا و چگونه به رئیس فدراسیون روستایی داده اند خود پرسشی است که بعدا 
مطرح می کنیم با این وجود که پولش را گرفته اند چرا مخالف ثبت جهانی چوخه به نام ایران 
هستند و یا شاید تلاش دارند خودشان رییس این تشکیلات باشند که باز هم من تقاضای 
جلسه کردم وقتی که مسئول قبلی مسئولیت داشتند اما وی به هیچ صراطی مستقیم نبودند و 
امروز هم که ایشان نیستند معاونت قهرمانی وزارت ورزش بدون دلیل محکمه پسندی نامه ای 

که باید به سازمان ثبت شرکت ها برود امضا نمی کنند و نمی دانم به کجا شکایت بریم 

سیدرضا فیض آبادی
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »سیامند رحمان«ورزشی
 -وزنه بردار فقید تیم ملی ایران- را گرامی می دارد

اردوی کاراته بانوان برگزار نمی شود 
نایب رئیس بانوان فدراسیون کاراته در خصوص عقب افتادن اردوی تیم ملی 

کاراته بانوان گفت: قراربود اردوی تیم ملی بانوان را از چهارم آذر به بعد 
شروع کنیم،ولی به  اطر شرایط بحرانی همه گیری بیماری کرونا که 

احتمال دارد ستاد مقابله با کرونا هفته جاری را تعطیل کند، تمرینات 
 ماهم تعطیل شد و برگزاری اردو عقب خواهدافتاد.

لیگ برتر بسکتبال بانوان این هفته برگزار می شود
با اعلام نایب رئیس بانوان فدراسیون بسکتبال، لیگ برتر بانوان این هفته برگزار 

خواهد شد. محدودیت های جدید در شهرها و کلانشهرها با اعلام ستاد مبارزه 
با کرونا قرار است از اول آذر ماه ابلاغ شود. با توجه به شرایط موجود، 

فدراسیون والیبال مسابقات لیگ برتر زنان و مردان را به مدت ۲ هفته 
به تعویق انداخت.

شعبانیان: با بسته بودن راه ها چگونه مسابقه بدهیم؟
میترا شعبانیان ضمن اعلام خبر ابتلای خود به کرونا، درمورد برگزاری مسابقات 

گفت:یک هفته است که درخانه قرنطینه شده ام و به تازگی می توانم حرف بزنم؛این 
موضوع اصلا شوخی بردار نیست.ما درگیر مسابقات نبودیم و فقط تمرینات را 

انجام می دادیم امامبتلا شدم.البته الان نمی دانم که بااعمال محدودیت های 
رفت و آمد چگونه قراراست برای انجام بازی ها به شهرهای دیگر سفر کنیم؟ 

تدیف: رقابت های جام جهانی انفرادی جایگزین شد
جامبولات تدیف- سرمربی تیم ملی کشتی آزاد روسیه، بااشاره به لغو رقابت های 

کشتی قهرمانی جهان در صربستان، گفت: شیوع کرونا و نگرانی بابت سلامت 
ورزشکاران باعث لغو این رقابت ها شد.وی افزود: با تصمیم اتخاذشده 

قراراست رقابت های جام جهانی انفرادی جایگزین این مسابقات شود.این 
رقابت ها برگزار می شود و ما نیز آماده حضور در این رویداد خواهیم شد.

منتظریم فدراسیون جهانی تکواندو برنامه مسابقات را اعلام کند
 سرمربی تیم ملی تکواندو گفت: هر زمان که فدراسیون جهانی تکواندو تاریخ 

برگزاری رقابت های بین المللی را مشخص کند به صورت هدفمند تمرینات 
را پیش می بریم.فریبرز عسکری درباره برگزاری اردوی تیم ملی تکواندو 

و وضعیت تکواندوکاران ملی پوش ایران، اظهارکرد: خدا را شکر اردوها 
مرتب انجام می شوند و تمرینات خوبی را پشت سر گذاشته ایم.

تیلور پاسخ کری جردن باروز را داد
دیوید تیلور، دارنده مدال طلای جهان به درخواست جردن باروز دیگر طلایی 

کشتی جهان و المپیک برای مبارزه پاسخ مثبت داد. درحالی که رقابت های 
کشتی درآمریکا و بیشتر نقاط جهان ماه هاست به دلیل شیوع کرونا به 

تعطیلی کشیده شده، ستاره های کشتی این کشور با کری خوانی و 
بازارگرمی سعی در ایجاد حس رقابت در این رشته را دارند.

»حدادی« دومین بازیکن برتر لیگ بسکتبال چین شد
ملی پوش بلندقامت تیم بسکتبال ایران و تیم سیچوان، دومین بازیکن 

برتر لیگ چین شد.»حامد حدادی« ملی پوش بسکتبال ایران در لیگ 
چین توانست با توجه به شاخص های آماری در بخش ریباند نفر 

اول و در بخش پاس منجر به گل در جایگاه دوم بایستد که در 
مجموع به عنوان دومین بازیکن برتر این لیگ شناخته شد.

ملی پوش ساواته در بوکس حرفه ای روی رینگ می رود
مدال آور سابق فوق سنگین کشورمان در رشته ساواته روز جمعه در نخستین 

مبارزه خود در رقابت های بوکس حرفه ای به مصاف نماینده بلاروس 
می رود .»سیدمهدی حسینی« مدال آور جهانی رده فوق سنگین 

ساواته روز جمعه ۳۰ آبان ماه در نخستین مبارزه خود در رقابت های 
بوکس حرفه ای به مصاف »رامانکوویچ« از بلاروس خواهد رفت.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

خداحافظی زکریا مرادی با استقلال
تیم  تمرین  محل  در  حضور  با  مرادی  زکریا 
فوتبال استقلال با کادرفنی و هم تیمی هایش 
خداحافظی کرد. او برای گذراندن خدمت مقدس 

سربازی راهی ملوان خواهد شد.

استقلالی ها تا اطلاع بعدی ممنوع المصاحبه شدند
با تصمیم احمد مددی- سرپرست و اعضای هیئت 
تیم  آرامش  حفظ  جهت  استقلال،  باشگاه  مدیره 

استقلال؛ تا اطلاع ثانوی، بازیکنان بدون مجوز از سوی 
سرپرست و مدیر رسانه ای استقلال حق مصاحبه نخواهند داشت.

کیفیت زمین تمرین استقلال مناسب نیست
اینکه  بیان  با  استقلال  فوتبال  تیم  سرپرست 
کیفیت زمین تمرین این تیم مناسب نیست، 
فصل،  این  در  جوی  شرایط  به  توجه  با  گفت: 

استقلال با مشکل زمین تمرین روبرو است.

باید به مدیریت جدید زمان داده و صبور باشیم
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: باید به 
حل  برای  پرسپولیس  باشگاه  جدید  مدیریت 
این  به  پاسخ  در  وی  بدهیم.  زمان  مشکلات 

پرسش که آیا بین استقلال و پرسپولیس توافقی مبنی بر 
عدم جذب بازیکن از یکدیگر صورت گرفته است یا خیر، 

گفت: خبری در این مورد ندارم.

تعداد مبتلایان به کرونا در لیگ جزیره به ۱۲۰۷ 
نفر رسید

مجموع مبتلایان به ویروس کرونا در لیگ برتر 
انگلیس در تازه ترین نمونه گیری های انجام شده، 
به ویروس کرونا در میان  ابتلا  ابتلای ۱۶مورد جدید  با 

بازیکنان و کادرفنی تیم ها به یک هزار و ۲۰۷نفر رسید.

سیاست چه كارها كه نمی كند! یكی را از فرش به عرش 
می رساندو دیگری را از عرش به فرش!

به همین دلیل بود كه مرحوم ناصر حجازی حضور در عرصه 
سیاست و كاندیداتوری در انتخابات ریاست جمهوری را به 
خانه نشینی ترجیح داده بود. آیا علی دایی كه چندسالی 

است خانه نشین شده راه حجازی را طی خواهد كرد؟ تبعا 
پاسخ منفی است. چون علی دایی متعلق به فوتبال است. 
افتخار ورزش این سرزمین و قاره كهن و بلكه جهان است كه 
»کریستیانو رونالدو« با آن همه آوازه آرزوی دست یافتن به 
ركورد آقای گل جهان را دارد. اما آقای گل جهان حالا دور از 
فوتبال است و گردنبندش را در روز روشن به سرقت می برند.
چون غیرفوتبالی ها و سیاسی ها بر فوتبال خیمه زده اند.

همان هایی كه روزگاری در توزیع روزنامه سلام خود را به 
نزدیكان حلقه كیان كلپیس كردند تا امروز سكاندار باشگاه 
بزرگ استقلال باشند علی دایی را غریبانه از فوتبال دور 

كردند، همانطور كه ناصرخان را دور كردند...
گفتنی ها در این رابطه زیاد است اما امیدوارم وصله شده 
ها به حلقه كیان )!( با فوتبال و البته استقلال همان راهی 

نروند كه دانشجویان تحصیلكرده در آمریكا برای تغییر چهره 
منزوی جهان پس از شكست در جنگ ویتنام با بالا رفتن از 
سفارت این كشور در تهران انجام دادند و امروز سینه چاک 
دموكرات ها شده اند! برای اینكه چنین اتفاق مشابهی در 
فوتبال رخ ندهد باید فورا زمینه دلجویی و بازگشت علی  
دایی، علی كریمی و ده ها فوتبالی خاک خورده در عرصه 
های گوناگون این رشته پرطرفدار فراهم شود. دایی نه 
طرفدار دموكرات هاست و نه عاشق سینه چاک جمهوری 
خواهان، به هیچ حلقه و جناح و گروه هم دلبستگی و 
وابستگی ندارد. او عاشق توپ و مستطیل سبز است و از 
طیف فوتبال! در این عرصه كه عمر رسانه های نوشتاری 
پایان یافته و انتشار جریده بدون حمایت و رانت امری 

تقریبا محال شده، هفته نامه نفتی )!( هم ندارد.

شهردار خورزوق از آسفالت خیابان ها و معابرعمومی  شهرک 
سیمرغ خبر داد.

در جلسه ای که روز گذشته با حضورجناب سرهنگ شیری 
مدیر عامل شرکت تعاونی هوانیروز در دفتر مهندس احتشام 
زاده شهردار خورزوق تشکیل شد، مشکلات و مسائل جاری 

شهرک مورد بحث و بررسی قرار گرفت. 
در این جلسه که چندتن از نماینده های اهالی شهرک از 
جمله حمید رضا اصلاتی، مهدی یارعلی قهرمان جهان و 

فریدون حسن نژاد حضور داشتند شهردارخورزوق با اشاره به 
خرید دو دستگاه اتوبوس که به زودی و در اولین فرصت 
به ناوگان حمل و نقل عمومی می پیوندد اظهار داشت: 
عملیات آسفالت خیابان ها و معابر عمومی که از عمده 
دغدغه های ساکنین شهرک سیمرغ بود آغاز شده است و 
به یاری خدا نسبت به عقب نشینی و عریض کردن خیابان 
علامه امینی نیز اقدام می شود و در حال حاضر عملیات 
جدول کشی این خیابان آغاز شده است که تا چند روز آینده 

به اتمام می رسد.
مهندس احتشام زاده اضافه کرد با همکاری و معاضدت 
اهالی دست در دست هم برای آبادانی و حل مشکلات 
شهرک سیمرغ خواهیم کوشید تا به صورت یکی از زیباترین 

و مجهز ترین شهرک های اطراف اصفهان  درآید . 
در این جلسه خانم باقری و آقایان: مهندس مهدی سرلک، 
مهندس اشکان مهدور، مهندس حمید مهدیان و رضا درود 

نیز حضور داشتند .

قلندر

گوشه و کنار

از توزیع روزنامه سلام تا مدیریت باشگاه استقلال؛

كاش علی دايی هم به حلقه كيان وصل بود!

»شهردار خورزوق« خبر داد: 

آغاز عملیات آسفالت شهرک سیمرغ 

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار
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